
Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 10. jednání 

Rady města Heřmanův Městec konaného dne 16.05.2023 v 13:30 hod. 
kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Jan Řehák; Alena Stránská; Ondřej Volejník; Tomáš Celunda; Aleš Jiroutek; Zuzana Dvořáková; Martin 
Kolář 

Omluveni: -- 

Zapsal: 

Přizváni: 

Ivana Jankovská – tajemník 

Dalimil Nevečeřal, ředitel SPOKUL HM, p.o. 
 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ivana Jankovská (KT) 

3. Zpráva o činnosti Komise pro výchovu a vzdělávání Zuzana Dvořáková (MST) 

4. Navýšení nájmů v městských bytech Zuzana Dvořáková (MST) 

5. Přechod nájmu nebytových prostor Aleš Jiroutek (ST) 

6. Zřízení věcného břemene – Pokorného 1074 - knn Aleš Jiroutek (ST) 

7. Zrušení věcných břemen na pozemcích parc. č. 2247/19, 2247/35 a st.1825 Aleš Jiroutek (ST) 

8. Užívání prostor staré radnice Zuzana Dvořáková (MST) 

9. Předzahrádka před restaurací "Bílý Beránek", nám. Míru v Heřmanově Městci Aleš Jiroutek (ST) 

10. Úprava prostoru mezi sportovní halou a sokolovnou Ivana Jankovská (KT) 

11. EKO-KOM, a.s. - Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 
zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství + AVE CZ odpadové 
hospodářství s.r.o. - Pověření (zmocnění)  

Zuzana Dvořáková (MST) 

12. Smlouva o spolupráci s Obcí Holotín – ZŠ Zuzana Dvořáková (MST) 

13. Protipovodňová opatření města Heřmanův Městec – modernizace bezdrátového 
rozhlasu 

Aleš Jiroutek (ST) 

14. Rezignace člena zastupitelstva a náhradníka Ivana Jankovská (KT) 

15. Harmonogram jednání rady a zastupitelstva města Ivana Jankovská (KT) 

16. Plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství Města H. Městec k 31.3.2023 Aleš Jiroutek (ST) 

17. Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 31.3.2023 Aleš Jiroutek (ST) 

18. Závěrečný účet a Účetní závěrka města Heřmanův Městec za rok 2022 Ivana Jankovská (KT) 

19. Rozpočtové opatření Zastupitelstva města Heřmanův Městec č. 2/2023 Aleš Jiroutek (ST) 

20. Žádost o finanční příspěvek – Zdravotní klaun o.p.s. Ivana Jankovská (KT) 

21. Milostivé léto 2023 Zuzana Dvořáková (MST) 



22. Systém evidence smluv Zuzana Dvořáková (MST) 

23. Prodloužení smlouvy – ASPI Ivana Jankovská (KT) 

24. Bartolomějská pouť 2023- rozmístění atrakcí Aleš Jiroutek (ST) 

25. Kuchyňská linka pro multifunkční učebnu DDM Heřmanův Městec Zuzana Dvořáková (MST) 

26. SZŠ – Souhlas s pokračováním ve vzdělávání - žáků 10. ročníku Zuzana Dvořáková (MST) 

27. DPS – přijetí věcného a finančního daru Zuzana Dvořáková (MST) 

28. SPOKUL HM, p.o. - Veřejnosprávní kontrola za rok 2022 Zuzana Dvořáková (MST) 

29. Odměny ředitelů příspěvkových organizací Zuzana Dvořáková (MST) 

30. Provoz autobusového terminálu Zuzana Dvořáková (MST) 

31. XIX. sněm Svazu měst a obcí ČR Aleš Jiroutek (ST) 

32. Komise pro výběrové řízení rekonstrukce v MŠ Jiráskova a ZŠ Ivana Jankovská (KT) 

33. Umístění 2 fotbalových branek na sídliště V Lukách Martin Kolář (RM) 

34. Závěr Ivana Jankovská (KT) 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 
 
 
 
1. Zahájení 

Pan starosta přivítal přítomné, informoval o zápisu z minulého jednání, a předložil program jednání, který navrhl 
doplnit o body:  
- Provoz autobusového terminálu 
- XIX. sněm Svazu měst a obcí ČR 
- Komise pro výběrové řízení rekonstrukce v MŠ Jiráskova a ZŠ 
- Umístění 2 fotbalových branek na sídliště V Lukách 
Členové rady města doplnění programu odsouhlasili. 
 
Pan starosta informoval o přebírání autobusového terminálu, závadách a nedodělcích. Pan Kolář konstatoval, že 
největší problém je fasáda a doporučil řešit reklamací na základě změnového listu.  
 
Pan starosta přivítal p. Nevečeřala, který jako ředitel představil příspěvkovou organizaci SPOKUL HM, p.o. Uvedl, že 
organizace funguje 7 let, stará se o nemovitosti – sportovní halu, sokolovnu, židovské památky a kino s kavárnou. V 
nemovitostech je umístěno několik nájemců – Královi, Šafido s.r.o., Luboš Řehák, má několik zaměstnanců a hodně 
pracovníků na dohody o provedení práce či činnosti. Sám čeká zpětnou vazbu od rady města k fungování organizace, 
věří, že má někdy profesionální slepotu a chápe i jiné názory. Menší péči věnuje sportu než kultuře, protože 
nezasahuje do činnosti sportovních klubů, nabízí jim spolupráci v oblasti reklamy a prezentace, ale ta není vždy 
využita. Paní místostarostka se dotázala, jak se staví ke zjištění kontroly z finančního odboru ohledně benefitů. 
Dohodáři pracují na úrovni minimální mzdy, benefity nepovažuje za prohřešek, ale ctí platnou legislativu a postiženým 
pracovníkům sdělil, že si to vedení města nepřeje, a proto bude vytvořena vnitřní směrnice. Paní místostarostka se 
ohradila "že si vedení města nepřeje", a požádala o stažení této informace ze sociálních sítí. Pan Celunda poznamenal, 
že SPOKUL HM, p.o. byl zřízen pro sport i kulturu, kultura je špičková, sportovní část moc nefunguje a podle jeho 
názoru nelze na vše hledět přes finanční prospěch, což není vina p. ředitele. Pan ředitel Nevěčeřal konstatoval, že čeká 
na podněty, vyzývá kluby k předložení návrhů, jak to změnit, ale vždy se skončí u financí. Od města dostává příspěvek 
cca 6 mil. Kč (rok 2022) a podobnou částku získal na vstupenkách, nájmech apod. Může šetřit na svícení, topení, 
mzdách – využít dohodáře, ale chceme to? Pan Celunda konstatoval, že mimo Heřmanův Městec nikdo peníze do 
SPOKULU HM, p.o. nepřinese, protože se hala nenabízí sportovním klubům mimo HM a chybí restaurace v hale. Ale do 
kinokavárny se investovalo 2,6 mil. Kč a hala, podle něho, by přinesla víc než kinokavárna. Dále doplnil, že kolem 
restaurace MAPLE je nepořádek, uskladněná zámková dlažba, což považuje za výsledek nezájmu, i když vedle 
sokolovny je krásná zahrádka, na rozdíl od prostoru mezi sportovní halou a sokolovnou. Pan Nevečeřal reagoval, že 



kavárna v hale se uvolnila před nástupem covidu, bylo 10 nových zájemců, ale nikdo nezůstal, protože podmínky 
minulého vedení města byly kruté – rekonstrukce v režii budoucího nájemce, nyní doufá v lepší stanovisko stávajícího 
vedení města. SPOKUL HM, p.o. nemá vztah s nájemci (Královi), ale město, pozemky udržuje město, ne SPOKUL HM, 
p.o.. Paní Stránská se dotázala, kdo převzal kavárnu v hale. Pan Nevečeřal odpověděl, že nájem byl uzavřen s městem, 
on byl v době předávání na dovolené a po návratu prostor nalezl vybouraný na holobyt, on nepodepsal předávací 
protokol. Paní místostarostka však podepsaný protokol předložila, pan Nevečeřal oponoval, že podepsal jen stavy 
měřičů, ne stav prostoru, takže to jde za městem. Pan Řehák se vrátil k protokolu, tak kdo to podepsal za město? Pan 
ředitel trval na tom, že neví. Paní místostarostka konstatovala, že to jde za organizací SPOKUL HM, p.o.. Pan Nevečeřal 
doplnil, že hledal řešení, ale nikdo neměl zájem. Pan starosta připomněl, že je chyba, že občerstvení ve sportovní hale 
nefunguje, pan ředitel doplnil, že ho to mrzí, ale perspektivu to určitě má. Pronájem se nabízel různě, ale zájem na 
základě podmínek, které stanovilo město, opadl. Pan Kolář požádal, aby výtky vůči nájemcům byly v kopii zasílány na 
úřad. Je nutno řešit výtky na téma sportu, protože jsou oprávněné a požádal o spolupráci i s p. Holasovou, 
předsedkyní sportovní komise. Rovněž pochválil kulturu ve městě, dotázal se na investice do kina a požádal o 
stanovení priorit v modernizaci kina. Pan Nevečeřal odpověděl, že v říjnu 2022 poslal požadavky za cca 3 mil. na 
rekonstrukce majetku ve správě organizace SPOKUL HM, p.o., o výměně osvětlení v hale se mluví 10 let, a to z důvodu 
el. spotřeby a zastaralosti osvětlení. Připomněl zápis z Komise pro investice a rozvoj z 3/2023 (požadavky SPOKUL HM, 
p.o.), paní místostarostka odpověděla, že bylo probráno při přípravě rozpočtu 2023 a pan Kolář ji doplnil, že 
požadavky jsou známy, ale je třeba vybrat ty nejdůležitější. Na to odpověděl p. Nevečeřal: zázemí kavárny v hale a 
kinosálu v kině, kde je 120 míst a návštěvy 1000 diváků/měsíc. Je provedena příprava, ale není doděláno a výjimka od 
KHS platí do 9/2023. Musí se dořešit průjezd při vstupu do kina, existuje návrh od architekta a navrhl, že co organizace 
ušetří na el. energiích, jí ponechat a využít pro potřeby oprav a dodělávek, ale chce znát stanovisko města. Pan Řehák 
se dotázal, jak šatna v kině ovlivňuje provoz kinokavárny? Hygienické předpisy požadují samostatnou šatnu a soc. 
zařízení pro obsluhu v kavárně. Pan Volejník se dotázal, zda je provoz v kavárně legální a zda je vedena evidence 
nákladů na jednotlivé akce. Ano, je zkolaudovaná od podzimu a evidenci vede – už ji chtělo minulé vedení města. Pan 
Řehák dotaz doplnil, zda si vydělá na sebe kinokavárna? Pan ředitel odpověděl, za posledních 6 měsíců je zisk cca 
20.000 Kč/měsíc včetně mzdových nákladů. Otevřeno je jen ve dnech, kdy kino hraje, nezajímavý film znamená malou 
návštěvu, zajímavý vysokou. Na závěr sdělil, že bude rád za jakýkoliv nápad ke zlepšení, ale sportovce vnímá jako 
uzavřené jednotky a spolupráci s nimi jako těžkou. 
  
 

 
2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu plnění usnesení s termínem splnění od 2.5.2023 do 16.5.2023 s tím, že všechna 
usnesení byla splněna ve schváleném termínu. 
 
Usnesení č.: R/2023/227 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předloženou kontrolu usnesení s termínem splnění od 2.5.2023 do 16.5.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
3. Zpráva o činnosti Komise pro výchovu a vzdělávání 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila zápis z 1.schůze Komise pro výchovu a vzdělávání a plán činnosti komise pro rok 2023. 
 
 
 



Usnesení č.: R/2023/228 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis Komise pro výchovu a vzdělávání ze dne 26.4.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
4. Navýšení nájmů v městských bytech 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila podklady k nájmům v městských bytech, které byly vypracovány společností BYTEP, 
která nám dlouhodobě spravuje nájemní byty. Po důkladném prozkoumání bylo zjištěno, že v jednotlivých bytech ve 

stejném domě jsou odlišné ceny nájmu za m2. Konstatovala, že samostatnou kategorií nájmů jsou byty v prostorách 
č.p.33 na Masarykově nám. v Medově, stejné nájemné je v rekonstruovaném domě na adrese Čáslavská 244, kde 
nájem limituje dotace, a v domě s pečovatelskou službou, kde časový test pro dotaci skončil. Ceny nájemného se 
nemění na základě inflační doložky, ale s největší pravděpodobností se mění při uzavírání nových smluv. Diskuse se 
týkala doby nájmu, protože někdo má smlouvu na dobu neurčitou, někdo na dobu určitou a různé je i stáří a stav 
vybavení. Po diskusi bylo shodnuto srovnat výše nájemného a smlouvy doplnit o inflační doložky.  
 
Usnesení č.: R/2023/229 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 

dorovnání výše nájemného do částky 70,-Kč/ m2 u městských bytů, mimo domu č.p. 33 a 244 
  
II. 
 

u k l á d á 
uzavřít dodatky k nájemním smlouvám se stanovenou částkou, vč. inflační doložky  
Zodpovídá: Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 31.08.2023 

  
III. 
 

s c h v a l u j e 

dorovnání výše nájemného do částky 89,1 Kč/m2 u bytů DPS (Masarykovo nám. 950, Heřmanův Městec) 
  
IV. 
 

u k l á d á 
uzavřít dodatky k nájemním smlouvám se stanovenou částkou, vč. inflační doložky  
Zodpovídá: Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 31.08.2023 

  
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
5. Přechod nájmu nebytových prostor 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení přechod nájemních smluv na pronájem střešního a společného půdního prostoru v 
bytovém domě Na Průhoně č.p. 447, kde je umístěno wifi zařízení a antény pro příjem a vysílání dat. Prostor měli 
pronajaté společnosti CRFreeNet  
IČ 26657007 a RHNet.cz IČ 68477121. Obě společnosti ukončili působení v Heřmanově Městci a předali zařízení 
společnosti OMEGA plus Chrudim IČ 27525139, která bude zařízení provozovat.  
 
 



Usnesení č.: R/2023/230 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
ukončení nájemní smlouvy na pronájem prostor v č.p. 447 se společností CRFReeNet, IČ 26657007 Novoměstská 
69 Chrudim II 537 01 a společností RHNet.cz - Radek Hrstka IČ 68477121 

II. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření dodatku na pronájem prostor v č.p. 447 se společností OMEGA plus Chrudim IČ 27525139 Palackého 
třída 314, Chrudim 537 01 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
6. Zřízení věcného břemene - Pokorného 1074 - knn 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o 
umístění stavby č. IV-12-2025907 mezi městem Heřmanův Městec a společností ČEZ Distribuce, Teplická 874/8 Děčín 
IV - Podmokly, 405 02 Děčín IČ 24729035 na uložení kabelového vedení v délce 1m do pozemků města parcelní číslo 
2184/3 v k.ú. Heřmanův Městec. 
 
Usnesení č.: R/2023/231 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-
2025907 mezi městem Heřmanův Městec a společností ČEZ Distribuce, Teplická 874/8 Děčín IV – Podmokly, 405 
02 Děčín IČ 24729035 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-
2025907 mezi městem Heřmanův Městec a společností ČEZ Distribuce, Teplická 874/8 Děčín IV – Podmokly, 405 
02 Děčín IČ 24729035 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 02.06.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
7. Zrušení věcných břemen na pozemcích parc. č. 2247/19, 2247/35 a st.1825 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil na základě projednání se Správou železnic, státní organizací ke schválení návrh dohody o 
zrušení věcných břemen služebnosti inženýrských sítí na městských pozemcích parc. č. 2247/19, 2247/35 a st.1825 v 
k. ú. Heřmanův Městec, které byly přeloženy v rámci stavby autobusového terminálu a v původních trasách se již 
nenacházejí.  
 
Usnesení č.: R/2023/232 
 
Rada města Heřmanův Městec 
 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření dohody o zrušení věcných břemen služebností inženýrských sítí se Správou železnic, státní organizací na 
pozemcích parc. č. 2247/19, 2247/35 a st.1825 v k. ú. Heřmanův Městec 
 



II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření dohody o zrušení věcných břemen služebností inženýrských sítí se Správou železnic, státní 
organizací na pozemcích parc. č. 2247/19, 2247/35 a st.1825 v k. ú. Heřmanův Městec 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.06.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
8. Užívání prostor staré radnice 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka stáhla tento bod z programu. 
  

 

 
9. Předzahrádka před restaurací "Bílý Beránek", nám. Míru v Heřmanově Městci 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta informoval, že společnost Šafido s.r.o. podala žádost o povolení umístění předzahrádky na části chodníku 
a vozovky před restaurací Bílý Beránek na náměstí Míru, včetně zákresu umístění předzahrádky o rozměru 3,5m x 
15m, kde je zachován (po osazení DZ) min. průjezd 3m a min. průchod po chodníku je 2 m. Plánované provedení je 
dřevěná podlaha s dřevěným zábradlím směrem do vozovky, termín umístění od 15. 5. 2023 do 31. 10. 2023. Upřesnil, 
že k umístění předzahrádky bylo Policií ČR vydáno závazné stanovisko, kde nad jeho rámec je uvedeno, že umístění 
předzahrádky není vhodné z důvodu, že chodník má sloužit chodcům, komunikace místní dopravě a současně může 
docházet i k odvádění pozornosti řidičů hosty posezení, umístění venkovního posezení je doporučeno do vnitrobloku 
za č.p. 177. Doplnil, že povolení předzahrádky na vozovce komplikuje její údržbu a současně při podélném parkování 
na protější straně i průjezd po vozovce. Diskuse proběhla nad požadavky Policie ČR a šířkou průchodu, cenou, která je 
v nájemní smlouvě na pozemek se společností Šafido s.r.o. stanovena ve výši 788,- Kč + DPH. 
 
Usnesení č.: R/2023/233 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s o u h l a s í 
s umístěním předzahrádky na části chodníku a vozovky před restaurací Bílý beránek na náměstí Míru v Heřmanově 
Městci pro posezení hostů restaurace provozované společností Šafido s.r.o., IČO 117 88 283 v souladu se 
závazným stanoviskem Dopravního inspektorátu PČR Chrudim. 

III. 
 

u k l á d á 
informovat žadatele společnost Šafido s.r.o., nám. Míru 177, 538 03 Heřmanův Městec, IČO 117 88 283, o 
výsledku jednání rady. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
10. Úprava prostoru mezi sportovní halou a sokolovnou 

Předkládá: Ivana Jankovská – tajemnice 
 
Paní tajemnice sdělila, že na základě jednání a rozhodnutí RM o přemístění dětského hřiště musí být provedeny 
zásadní úpravy tohoto prostoru před umístěním hracích prvků. Jedná se o odstranění oplocení včetně keřů a několika 
stromů, které bude provedeno v období vegetačního klidu, tj. na podzim roku 2023. 
 
 



 
Usnesení č.: R/2023/234 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
odstranění oplocení naproti parkovišti pro osobní vozidla u sokolovny a mezi sokolovnou a sportovní halou a 
oplocení sportovní haly mimo tenisových kurtů. Součástí prací bude odstranění keřů živého plotu v místě 
odstraňovaného oplocení a vykácení 5 lip v prostoru haly za splnění zákonných podmínek. 

II. 
 

u k l á d á 
provést schválené úpravy prostoru okolo sokolovny a sportovní haly 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.12.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
11. EKO-KOM, a.s. - Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního 

systému odpadového hospodářství + AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. - Pověření (zmocnění)  

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila návrh Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného 
odběru do obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s., se sídlem Na Pankráci 1685/17, 
140 21 Praha 4, IČ: 25134701 a návrh Pověření (zmocnění) pro společnost AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 
(provozovna Čáslav), se sídlem Pražská 1321/38a, 102 00 Praha 10, IČ: 49356089.  
 
 
Usnesení č.: R/2023/235 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
podepsání Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního 
systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s., se sídlem Na Pankráci 1685/17, 140 21 Praha 4, 
IČ: 25134701 a pověření (zmocnění) pro společnost AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. (provozovna Čáslav), se 
sídlem Pražská 1321/38a, 102 00 Praha 10, IČ: 49356089.  
 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 
obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s., se sídlem Na Pankráci 1685/17, 140 21 
Praha 4, IČ: 25134701 a pověření (zmocnění) pro společnost AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. (provozovna 
Čáslav), se sídlem Pražská 1321/38a, 102 00 Praha 10, IČ: 49356089.  
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 28.07.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
12. Smlouva o spolupráci s Obcí Holotín – ZŠ 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost starosty obce Holotín o uzavření smlouvy o spolupráci při zajišťování povinné 
školní docházky dětí s trvalým pobytem v obci Holotín.  Navrhované znění smlouvy je stejné jako u již podepsaných 
smluv s dalšími okolními obcemi, tj. je sjednán měsíční příspěvek na provoz školy ve výši 200,- Kč/žák.  



 
Usnesení č.: R/2023/236 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
zastupitelstvu města Heřmanův Městec schválit smlouvu o spolupráci při zajišťování školní docházky s obcí Holotín 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
13. Protipovodňová opatření města Heřmanův Městec – modernizace bezdrátového rozhlasu 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení zadávací dokumentaci veřejné zakázky "Protipovodňová opatření města Heřmanův 
Městec" před vypsáním veřejné zakázky na výběr dodavatele pro modernizaci varovného systému – bezdrátového 
rozhlasu (ústředny, hlásiče a související vybavení). Doplnil, že se jedná o veřejnou zakázku na dodávku, která bude 
zadávaná ve zjednodušeném podlimitním řízení. Zadávací dokumentaci vypracovala společnost ENVIPARTNER, s.r.o., 
která je administrátora dotace i veřejné zakázky na základě uzavřené smlouvy, v souladu se zákonem o veřejných 
zakázkách a podmínkami dotace. Ve finální dokumentaci pravděpodobně ještě dojde k drobným úpravám počtu a 
umístění hlásičů, případně k drobným zpřesněním textů (ale bez zásadního vlivu na zadávací podmínky a předmět 
zakázky). 
 
Usnesení č.: R/2023/237 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
zadávací dokumentaci veřejné zakázky "Protipovodňová opatření města Heřmanův Městec" 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit vypsání veřejné zakázky "Protipovodňová opatření města Heřmanův Městec". 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.06.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
14. Rezignace člena zastupitelstva a náhradníka 

Předkládá: Ivana Jankovská – tajemnice 
 
Paní tajemnice informovala, že na úřad byla doručena rezignace člena ZM p. Zdenka Ryčla, zvoleného za Živé město. 
Podle platných výsledků komunálních voleb byl osloven náhradník Ing. František Dvořák, MBA, který se rozhodl 
rovněž rezignovat. Dalším náhradníkem je p. Mgr. Hana Dostálová, která sdělila, že mandát přijímá. Slib zastupitele 
bude složen na nejbližším jednání ZM. 
 
Usnesení č.: R/2023/238 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
rezignaci člena Zastupitelstva města Heřmanův Městec Zdenka Ryčla (Živé město) k 3.5.2023 

II. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
rezignaci náhradníka za člena Zastupitelstva města Heřmanův Městec Ing. Františka Dvořáka, MBA, (Živé město) 
ke dni 3.5.2023 



 
III. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
novou členku Zastupitelstva města Heřmanův Městec Mgr. Hanu Dostálovou, (Živé město) která nastupuje na 
mandát dnem 4.5.2023  

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
15. Harmonogram jednání rady a zastupitelstva města 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice po konzultacích se starostou a místostarostkou předložila návrh na úpravu harmonogramu zasedání 
rady města, který není možné dodržet dne 13.6.2023, kdy probíhá valná hromada VAK a.s. a byl stanoven termín pro 
výběrové řízení na strážníka MP. Navrhla tento termín posunout na 15.6.2023, po diskusi byl navržen termín 
20.6.2023, neboť lépe vyhovuje všem členům rady města. Dále navrhla schválit harmonogram jednání rady města a 
zastupitelstva města na období prázdnin a měsíce září 2023. 
 
Usnesení č.: R/2023/239 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

r u š í 
termín jednání RM 13.6.2023 

II. 
 

s c h v a l u j e 
náhradní termín jednání RM dne 20.6.2023 od 13.30. hod. 

III. 
 

s c h v a l u j e 
harmonogram jednání rady města:  
25.7.2023 od 9.00 hod 
17.8.2023 od 9.00 hod 
5.9.2023 od 13.30 hod 
19.9.2023 od 13.30 hod. 

IV. 
 

s c h v a l u j e 
termín jednání zastupitelstva města dne 11.9.2023 od 17.00 hod 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
16. Plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství Města H. Městec k 31.3.2023 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství města Heřmanův Městec k 31.3.2023. Lesní 
hospodářství vykázalo zisk ve výši 397 249,-- Kč, mírný zisk vykázaly i služby 1 269,00 Kč a hřbitov 2 152,00 Kč. Ve 
ztrátě bylo veřejné WC (Bažantnice) - 6 898,00 Kč. Zisk VH k 31.3.2023 činí 393 772,00 Kč. 
 
Usnesení č.: R/2023/240 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
plnění a čerpání vedlejšího hospodářství k 31.3.2023. 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
17. Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 31.3.2023 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 



 
Pan starosta předložil plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 31.3.2023 ve struktuře schváleného 
rozpočtu zastupitelstvem města. Plnění příjmů činilo 17,6 % a bylo ovlivněno malým plněním dotací ve výši 3,5 %, 
daňové příjmy byly naplněny na 24,5 %, nedaňové na 35,3 %). Celkové výdaje činily 13,1 % z celoročního rozpočtu s 
tím, že běžné výdaje byly čerpány na 19,4 %, kapitálové 0,6 % z důvodu odložené platby za autobusový terminál. 
Celková bilance rozpočtu činila + 9,2 mil. Kč. 
 
Usnesení č.: R/2023/241 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 31.3.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
18. Závěrečný účet a Účetní závěrka města Heřmanův Městec za rok 2022 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila k projednání a doporučení ke schválení zastupitelstvem města Návrh Závěrečného účtu 
Města Heřmanův Městec za rok 2022 dle § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů s 
přílohami č. 1 výkaz FIN 2-12 a č. 2 Čerpání rozpočtu města za rok 2022. Další součástí byla Zpráva o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2022 (s výrokem "bez výhrad"), Účetní závěrka – Výkaz zisku a ztráty, Rozvaha a 
Příloha. 
 
Usnesení č.: R/2023/242 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předložený návrh Závěrečného účtu města Heřmanův Městec za rok 2022 

II. 
 

u k l á d á 
zveřejnit návrh Závěrečného účtu za rok 2022 na úřední desce a internetových stránkách města a předložit 
zastupitelstvu ke schválení 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 26.05.2023 

III. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
účetní závěrku města Heřmanův Městec za rok 2022 

IV. 
 

u k l á d á 
předložit účetní závěrku města Heřmanův Městec za rok 2022 zastupitelstvu ke schválení 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
19. Rozpočtové opatření Zastupitelstva města Heřmanův Městec č. 2/2023 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh rozpočtového opatření. Na straně příjmů se rozpočtové opatření týkalo kapitoly 1.2 
Nedaňové příjmy (vratky z vyúčt. NIP PO – ZUŠ a DDM) a 1.4 Přijaté dotace. Ve výdajové části bylo navrženo jako 
reakce na přijaté dotace, zrušení některých akcí z důvodu úsporných opatření (rek. elektro v MŠ Jonášova a DDM, 
opravy chodníků V Lukách, opravy v útulku pro psy), zařazení dalších akcí (SPOKUL HM – rekonstrukce kavárny v hale, 
MK – přeložky ČEZ v ul. Sokolská a Za Pektinou). Celková bilance RO je + 3 060 tis. Kč. Diskuse se týkala zřízení 
platebního terminálu na veřejných WC, jehož pořízení je poměrně finančně náročné. Bylo diskutováno nad tím, zda 
veřejné WC zřídit jako bezplatné. Tato varianta byla zamítnuta, neboť by se musel zaměstnat pracovník na dohled, 



aby nebyly zneužívány kýmkoliv a kdykoliv. 
 
Usnesení č.: R/2023/243 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření č.2/2023 dle položkového znění, které je přílohou tohoto 
usnesení 

II. 
 

u k l á d á 
předložit rozpočtové opatření č.2/2023 zastupitelstvu ke schválení 
 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
20. Žádost o finanční příspěvek - Zdravotní klaun o.p.s. 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila žádost ředitelky společnosti Zdravotní klaun o.p.s. o finanční příspěvek na její činnost, která 
se zabývá návštěvami v nemocnicích a sociálních zařízeních s cílem humorem odlehčit pacientům či klientům složitou 
situaci. Od této společnosti to byla první žádosti vůči městu a vzhledem k tomu, že je k dispozici 23.000,- v kapitole 
rezerva rady města, navrhla poskytnout částku 2.000,- Kč. Diskuse proběhla zejména nad fungováním zdravotních 
klaunů, jaký mají efekt vůči nemocným dětem a návrh usnesení byl změně na neschvaluje, o tom bylo také hlasováno. 
 
Usnesení č.: R/2023/244 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e s c h v a l u j e 
finanční příspěvek na činnost společnosti Zdravotní klaun, o.p.s. se sídlem Paříkova 355/7, 19000 Praha 9 – 
Vysočany, IČO 26547953 

II. 
 

u k l á d á 
informovat žadatele 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 31.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 4, Proti: 1, Zdrželi se: 2, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
21. Milostivé léto 2023 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka informovala o akci Milostivé léto. Předchozí 2 Milostivá léta se konala pouze u exekucí 
vymáhaných soudními exekutory. Návrh současného milostivého léta se bude týkat nedoplatků, které jsou vymáhané 
přímo institucemi bez soudních exekutorů. Fyzickým osobám umožní stát prominutí dluhů na "příslušenství daně" (v 
našem případě na exekučních nákladech u místních poplatků ze psů a za komunální odpad)" tehdy, když zaplatí 
základní jistinu daňového nedoplatku. Město má v současné době vydáno 5 exekučních příkazů na místní poplatek za 
komunální odpad, v celkové výši 16.781 (vč. ex. nákladů), exekuční náklady se ukládají ve výši 500,-Kč. Pokud by 
dlužníci chtěli využít Milostivého léta, musí jistinu dluhu uhradit, v tzv. odpustném období, tedy v období od 1.7.2023 
- 30.11.2023. 
Ministerstvo financí předpokládá účinnost zákona 1. července 2023 a v případě, že aplikaci Milostivého léta bude chtít 
město využít, je nutné přijmout usnesení zastupitelstva nejpozději 30.6.2023. 
 
 



 
Usnesení č.: R/2023/245 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
aplikaci Milostivého léta 2023  

II. 
 

u k l á d á 
předložit zastupitelstvu města aplikaci Milostivého léta 2023 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 30.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
22. Systém evidence smluv 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka informovala, že byly poptány 4 společnosti, které poskytují evidenci smluv pro města a obce, 
resp. v rámci veřejné správy. Byly poptány KEO a YAMACO, která mají samostatný systém evidence smluv, který není 
provázán s žádným programem v rámci úřadu, s tím, že nemají možnost propojení mezi naší stávající spisovou či jinou 
službou, ale jsou finančně výhodnější. Společnost GEOVAP poskytuje městskému úřadu spisovou službu, kdy jejich 
modul evidence smluv je přímo napojen na spisovou službu, ale společnost Geovap není úplně uživatelsky vstřícná v 
rámci podpory, společnost HELIOS poskytuje městskému úřadu finanční program na kompletní správu účetnictví a jím 
přidružených produktů. V rámci nabídky na evidenci smluv navrhli přechod na modernější systém Pantheon. V rámci 
zvažování všech pro/proti, navrhla uzavření smlouvy se společností GEOVAP, neboť je v rámci úřadu již zavedena, a 
zároveň k ní mají zřízen přístup téměř všichni úředníci, a jsou seznámeni s jeho obsluhou. 
 
Usnesení č.: R/2023/246 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s o u h l a s í 
s pořízením modulu evidence smluv od společnosti GEOVAP, Čechovo nábřeží 1790, 530 03 PARDUBICE, IČ 
15049248 

II. 
 

u k l á d á 
zaslat objednávku na pořízení modulu  
Zodpovídá: Zuzana Dvořáková, místostarostka města 
Termín: 22.05.2023 

III. 
 

u k l á d á 
vyhodnotit fungování modulu evidence smluv od společnosti GEOVAP 
Zodpovídá: Zuzana Dvořáková, místostarostka města 
Termín: 31.12.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
23. Prodloužení smlouvy - ASPI 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice sdělila, že zaměstnanci úřadu mají k dispozici systém ASPI – soubor právních předpisů na základě 
časově omezené smlouvy, která byla sepsána na 5 let, a k 1.6. končí, proto se jednalo o prodloužení smlouvy, popř. o 
jejím nahrazení. V rámci jednání byl osloven i druhý dodavatel podobného souboru CODEXIS. Na půdě úřadu proběhly 
prezentace obou programů, cenově byly srovnatelné, ASPI bylo poskytnuto bezplatně ve zkušební verzi cca 1 měsíc, 
CODEXIS, ač slíbil zkušební verzi 7 dní, neposkytl nic. Proto navrhla pořídit opět systém ASPI od společnosti Wolters 



Kluwer ČR a.s. Za podobně obsáhlý balíček je cena oproti smlouvě před 5 lety navýšena, a to z cca o 7.000 Kč. na 
35.250,- Kč/rok bez DPH. 
 
Usnesení č.: R/2023/247 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
Smlouvu o poskytnutí užívacích práv ke Službě ASPI, dodavatel Wolters Kluwer CZ, a.s. se sídlem U nákladového 
nádraží 3265/10, 130 00 Praha 3, IČO 63077639 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podpis a odeslání druhé straně 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 02.06.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
24. Bartolomějská pouť 2023- rozmístění atrakcí 

Předkládá: Aleš Jiroutek - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání návrh rozmístění pouťových atrakcí na Bartolomějské pouti konané v roce 2023. S 
vybranými provozovateli atrakcí bude následně uzavřena „Smlouva k zajištění průběhu Bartolomějské pouti 2023 
(provozovatele pouťových atrakcí)" a „Nájemní smlouva (Bartolomějská pouť – provozovatelé atrakcí)", které byly 
schváleny Radou města dne 17.1.2023 usnesením č. R/2023/034.  Zároveň předložil žádost p. Jozefa Spilky o umístění, 
případně o výměnu atrakce. Bylo konstatováno, že je nutno prověřit, zda se nejedná o atrakci, která tam již je, 
případně, zda je k dispozici nějaký další prostor. Zadání úkolu pro odbor Správy majetku, bylo doplněno do návrhu 
usnesení a o tomto doplněném usnesení bylo hlasováno. 
 
Usnesení č.: R/2023/248 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předložené rozmístění atrakci na Bartolomějskou pouť v roce 2023 

II. 
 

u k l á d á 
uzavřít s vybranými provozovateli atrakcí „Smlouvu k zajištění průběhu Bartolomějské pouti 2023 (provozovatele 
pouťových atrakcí)" a „Nájemní smlouvu (Bartolomějská pouť – provozovatelé atrakcí)" a zároveň je seznámit s 
rozmístěním atrakcí. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.07.2023 

III. 
 

u k l á d á 
prověřit žádost p. Jozefa Spilky o umístění nové atrakce 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 15.07.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
25. Kuchyňská linka pro multifunkční učebnu DDM Heřmanův Městec 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka sdělila, že v rámci rekonstrukce multifunkční učebny kuchyně v DDM byla na základě provozního 
požadavku paní ředitelky Mgr. Vackové učiněna poptávka po nové kuchyňské lince. Ze tří dotazovaných firem nabídku 
poskytnuly dvě s konečnou cenou 170 127,21Kč a 181 239,00Kč při stejné kvalitě komponentů. V souladu s Vnitřní 
směrnicí č.16 lze zakázku v hodnotě do 300 tis. Kč bez DPH zadat přímo určitému dodavateli na základě průzkumu 



trhu za cenu v místě obvyklou. Zhotovitel díla však požaduje uzavření smlouvy o dílo, proto je smlouva předkládána 
radě města. 
 
Usnesení č.: R/2023/249 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s o u h l a s í 
s uzavřením Smlouvy o dílo se společností LJ spol. s r.o. Výroba nábytku, Nový dvůr 918, 538 03 Heřmanův 
Městec, IČO 27467678, ve věci nové kuchyňské linky pro Dům dětí a mládeže Heřmanův Městec.  

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o dílo se společností LJ spol. s r.o. Výroba nábytku, Nový dvůr 918, 538 03 Heřmanův 
Městec, IČO 27467678, ve věci nové kuchyňské linky pro Dům dětí a mládeže Heřmanův Městec. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
26. SZŠ - Souhlas s pokračováním ve vzdělávání  - žáků 10. ročníku 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost ředitelky Speciální základní školy Heřmanův Městec o souhlas s pokračováním 

ve vzdělávání žáků 10. ročníku ve školním roce 2023/2024, kteří jsou vzděláváni podle Školního vzdělávacího 

programu Speciální školy ŠVP 2011/2012 - RVP ZŠS I. díl. 

 
Usnesení č.: R/2023/250 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s o u h l a s í 
s pokračováním ve vzdělávání žáků 10. ročníku ve školním roce 2023/2024, kteří jsou vzděláváni podle Školního 

vzdělávacího programu Speciální školy ŠVP 2011/2012 - RVP ZŠS I. díl. 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí ředitelce Speciální základní školy Heřmanův Městec, Masarykovo náměstí 46, 538 03 Heřmanův 

Městec, Mgr. Evě Dvořákové 

Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 16.06.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
27. DPS - přijetí věcného a finančního daru 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost ředitelky Domova pro seniory o schválení přijetí věcného daru, televizoru zn. 
Orava včetně ovladače v hodnotě 1.000,- Kč a finančního daru od Nadačního fondu Českého rozhlasu v celkové výši 
24.500,- Kč. 
 
Usnesení č.: R/2023/251 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí věcného a finančního daru Domovem pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec  



- věcný dar od Pavla Hubáče, bytem *********** - 1 x televizor zn. Orava + ovladač v hodnotě 1.000,- Kč  
- finanční dar od Nadačního fondu Českého rozhlasu, se sídlem Vinohradská 12, 120 00 Praha 2, IČ: 26419068, v 
celkové výši 24.500,- Kč. 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí ředitelce Domova pro seniory, U Bažantnice 63, 538 03 Heřmanův Městec, PhDr. Evě Kunátové 

Holečkové, MBA. 

Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 16.06.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
28. SPOKUL HM, p.o. - Veřejnosprávní kontrola za rok 2022 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka informovala o proběhlé kontrole u příspěvkové organizace SPOKUL HM, p.o. dle schváleného 
plánu kontrolní činnosti na rok 2023.  
 
Usnesení č.: R/2023/252 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly u příspěvkové organizace SPOKUL HM, p.o., Jiráskova 533, 538 03 
Heřmanův Městec (IČ: 04819195), konané dne 25.4.2023. 

II. 
 

u k l á d á 
prověřit plnění "Návrhu opatření" plynoucí z Protokolu o výsledku veřejnosprávní kontroly u příspěvkové 
organizace SPOKUL HM, p.o., Jiráskova 533, 538 03 Heřmanův Městec (IČ: 04819195), konané dne 25.4.2023. 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 30.11.2023 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
29. Odměny ředitelů příspěvkových organizací 

Předkládá: Zuzana Dvořáková - místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila návrh na udělení odměn ředitelům příspěvkových organizací zřízených městem za 1. 
pololetí roku 2023, doplnila, že odměny jsou vypláceny ze mzdových nákladů příspěvkových organizací. Pan Celunda 
navrhl setkání ředitelů příspěvkových organizací. Paní místostarostka doplnila, že rada města musí schválit výši 
odměny, proto požádala o sebehodnocení ředitele příspěvkových organizací. Kolář navrhl upustit od sebehodnocení a 
požádat o zprávu o činnosti ředitele a tu použít jako podklad pro přiznání odměn. 
 
Usnesení č.: R/2023/253 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
udělení mimořádných odměn ředitelům příspěvkových organizací za první pololetí roku 2023  

II. 
 

u k l á d á 
sdělit ředitelům příspěvkových organizací rozhodnutí o přiznání mimořádné odměny 
Zodpovídá: Zuzana Dvořáková, místostarostka města 
Termín: 29.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 



 
 
30. Provoz autobusového terminálu 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka sdělila, že k provozu autobusového terminálu je třeba mít zpracovaný provozní řád, uzavřené 
smlouvy s dopravci, jejichž linky zajíždí na terminál a určeného správce terminálu. 
 
Usnesení č.: R/2023/254 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
Dopravně-provozní řád Terminálu hromadné dopravy Heřmanův Městec 

II. 
 

U r č u j e 
správce terminálu oddělení kanceláře tajemnice 

III. 
 

u k l á d á 
zveřejnit Dopravně-provozní řád Terminálu hromadné dopravy Heřmanův Městec, odeslat smlouvy o právu vjezdu 
na autobusový terminál druhé straně, změnit organizační řád 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 31.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
31. XIX. sněm Svazu měst a obcí ČR 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 
 
Pan starosta informoval, že personálně nelze obsadit XIX. sněm Svazu měst a obcí ČR, proto p. starosta navrhl 
zplnomocnit starostu města Vysoké Mýto, Ing. Františka Jiraského zastupování města Heřmanův Městec. 
 
Usnesení č.: R/2023/255 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

z m o c ň u j e 
starostu města Vysoké Mýto, Ing. Františka Jiraského zastupování města Heřmanův Městec na XIX. sněmu Svazu 
měst a obcí ČR ve dnech 18. a 19. května 2023 

II. 
 

u k l á d á 
zaslat zplnomocnění Ing. Jiraskému 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 17.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
32. Komise pro výběrové řízení rekonstrukce v MŠ Jiráskova a ZŠ 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice informovala, že proběhne výběrové řízení na výměnu dlažby v ZŠ Heřmanův Městec – chodba 3.NP a 
rekonstrukce soc. zařízení v 1. NP a 2. NP a v MŠ Jiráskova, doplnila, že je třeba najmenovat členy komise.  
 
 
 



Usnesení č.: R/2023/256 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
členy komise pro výběrové řízení na výměnu dlažby v ZŠ Heřmanův Městec – chodba 3.NP Martina Pleskota, 
Ondřeje Dostála, Ondřeje Volejníka, Tomáše Celundu, Mgr. Janu Šindelářovou a administrátora Petra Nováka 
konané dne 17.5.2023 ve 13.00 hod. 

II. 
 

s c h v a l u j e 
členy komise pro výběrové řízení na rekonstrukci sociálních zařízení v 1. NP a 2. NP v MŠ Jiráskova, Heřmanův 
Městec Zdeňka Ryčla, Ondřeje Dostála, Ondřeje Volejníka, Zuzanu Dvořákovou, Mgr. Irmu Celundovou a 
administrátora Renatu Brychtovou konané dne 23.5.2023 od 13.30 hod. 

III. 
 

u k l á d á 
informovat členy komise 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 17.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
33. Umístění 2 fotbalových branek na sídliště V Lukách 

Předkládá: Martin Kolář - radní 
 
Pan Kolář předložil návrh na umístění 2 ks fotbalových branek na sídlišti V Lukách na parc. č. 1104/31 v k.ú. Heřmanův 
Městec s tím, že každá branka o velikosti 200 x 120 x 85 cm bude kotvena do jednoduchého betonového základu 
průměru cca 15 cm a hloubky 60 cm nebo kotvícími zemními vruty pro zajištění stability a proti odcizení. Branky 
včetně instalace od společnosti Kulant cz s.r.o., která se specializuje na realizace, mj. dětských hřišť a sportovních 
zařízení, budou městu poskytnuty formou daru od spolku Patrioti Heřmanova Městce se sídlem Čáslavská 976, 538 03 
Heřmanův Městec, IČO 17878004.  
 
Usnesení č.: R/2023/257 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
umístění 2 ks fotbalových branek na sídlišti V Lukách na parc. č. 1104/31 v k.ú. Heřmanův Městec o velikosti 200 x 
120 x 85 cm.  

II. 
 

s c h v a l u j e 
darovací smlouvu na pořízení a instalaci 2 ks fotbalových branek od zájmového spolku Patrioti Heřmanova Městce 
se sídlem Čáslavská 976, 538 03 Heřmanův Městec, IČO 17878004 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit podpis darovací smlouvy a odeslání druhé straně 
Zodpovídá: Ivana Jankovská, tajemnice 
Termín: 09.06.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
34. Závěr 

Pan Celunda konstatoval, že předložený návrh na koupi městských pozemků společností Traxial-gold. s.r.o. je pro 
město nevýhodný. Členové rady města se shodli na přímém prodeji.  
 
Usnesení č.: R/2023/258 
  
Rada města Heřmanův Městec 



I. 
 

d o p o r u č u j e 

uzavřít kupní smlouvu se společností Traxial-gold. s.r.o. na prodej pozemků p.č. 116/1 (výměra 943 m2) a p.č. 

1451/11 (výměra 237 m2) v k.ú. Heřmanův Městec za cenu 3.000,- Kč/m2 
II. 
 

u k l á d á 

zveřejnit záměr prodat pozemky p.č. 116/1 (výměra 943 m2) a p.č. 1451/11 (výměra 237 m2) v k.ú. Heřmanův 
Městec  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 25.05.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
 
 
 
 
 

Zuzana Dvořáková           Aleš Jiroutek 
  místostarostka                        starosta 

  
 


